
PROTOKÓŁ Nr LIX/23 
Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku 

z dnia 18 maja 2023 r. 

która odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Czaplinku, przy ul. Rynek 6. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12°0 w obecności 11 radnych oraz 2 radnych obradowało 
w zdalnym trybie (Radni: Tomasz Marciniak, Grzegorz Gabryś) na ogólną liczbę 15. 

Nieobecni Radni: Aleksandra Ławrukiewicz, Szymon Pastuszek. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności radnych, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak stwierdził quorum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

Pkt 1 porządku obrad: otwarcie Sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał uczestników obrad: Radnych Rady Miejskiej 
w Czaplinku, Pana Burmistrza Czaplinka Marcina Naruszewicza oraz wszystkie osoby, 
które oglądały transmisję obrad LIX Sesji Rady Miejskiej. 

W związku z trwającym stanem epidemii Sesja Rady Miejskiej odbyła się z wykorzystaniem 
środków porozumiewania na odległość (z częściowym zdalnym trybem obradowania), zgodnie 
z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095, z późn. zm.). 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany do porządku obrad oraz podjęcie uchwał, 
Radni będą głosowali za pomocą systemu do głosowania. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w sytuacji, gdy system elektroniczny zawiedzie, będzie się 
łączył telefonicznie z Radnym, żeby uzyskać informacje o głosowaniu. Po uzyskaniu informacji 
od Radnego obradującego w zdalnym trybie, osoba obsługująca system, wprowadzi 
do zbiorczego systemu głosowania - informację uzyskaną od Radnego o jego oddaniu głosu, 
w celu wygenerowania wykazów imiennych głosowania Radnych. 

Na początku sesji Burmistrz Czaplinka Marcin Naruszewicz wspólnie z Panem 
Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli Pani Janinie Żwirko dyplom oraz odznakę 
w związku z nadaniem tytułu „Zasłużony dla Gminy Czaplinek". 

Burmistrz poinformował, że w uznaniu szczególnych zasług dla Gminy Czaplinek Rada 
Miejska w Czaplinku uchwałą Nr LVIl/516/23 z dnia 14 lutego 2023 r. nadała Pani Janinie 
Żwirko tytuł „Zasłużony dla Gminy Czaplinek" za zasługi dla rozwoju społecznego Gminy 
Czaplinek oraz tworzenie wspólnego dobra. 

Następnie Pan Burmistrz oraz Przewodniczący Rady pogratulowali Pani Annie Kucharczyk, 
która pełni funkcję Sołtysa Sołectwa Machliny, że w uznaniu zasług i dokonań dla społeczności 



lokalnej została laureatką 
Zachodniopomorskiego". 

konkursu „Sołtys Roku 2023 Województwa 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad Radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji. Zapytał czy Pan Burmistrz, Państwo Radni mają uwagi odnośnie 
porządku obrad? 

Burmistrz Czaplinka poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8. - Podjęcie 
uchwał w sprawie: 

- projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim w roku 2023 (druk nr 592/23). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie, które zostało przeprowadzone 
za pomocą systemu do głosowania zgłoszoną przez Pana Burmistrza zmianę do porządku 
obrad. 

Radni projekt uchwały o numerze druku 592/23 wprowadzili do porządku obrad 13 głosami 
,,za" w obecności 11 radnych uczestniczących w sesji oraz 2 radnych obradujących zdalnie. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z LVIII Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Czaplinku w 2022 r. 
5. Sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czaplinku za 2022 r.: 
- Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czaplinku; 
- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Czaplinek; 
- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Czaplinek; 
- Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
w Gminie Czaplinek; 
- Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Czaplinek. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 
7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 578/23); 
b) ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 579123); 
c) zniesienia statusu pomnika przyrody (druk nr 580/23); 
d) wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Czaplinek (druk nr 581/23); 
e) wydzierżawienia na okres 9 lat i 11 miesięcy nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Czaplinek (druk nr 582/23); 
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f) wydzierżawienia na okres jednego roku nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Czaplinek (druk nr 583/23); 

g) wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Czaplinek (druk nr 584/23); 

h) wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Czaplinek (druk nr 585/23); 

i) zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy Czaplinek (druk nr 586/23); 
j) wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Czaplinek (druk nr 587/23); 
k) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Sikory na lata 2023-2029" (druk 

nr 588/23); 
l) zmiany uchwały Nr XV /134/15 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 26 listopada 

2015 r. w sprawie opłaty targowej (druk nr 589/23); 
m) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 2023-2032 

(druk nr 590/23); 
n) zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2023 r. (druk nr 591/23); 
o) udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Drawsku Pomorskim w roku 2023 (druk nr 592/23). 
9. Komunikaty. 

1 O. Zakończenie Sesji. 

Pkt 2 porządku obrad: przyjęcie protokołu z LVIII Sesii Rady Miejskiej 
w Czaplinku. 

Protokół z LVIII Sesji Rady Miejskiej Państwo Radni otrzymali pocztą elektroniczną. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LVIII/23 z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
30.03.2023 r. został przyjęty. 

Pkt 3 porządku obrad: sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

Informacja z prac Burmistrza Czaplinka za okres od 21 marca 2023 r. do 09 maja 2023 r. 
z działalności w okresie międzysesyjnym (stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Informacja o stanie bezrobocia (stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Informacja dotycząca zadań wykonywanych przez Straż Miejską w Czaplinku (stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu). 

Głos zabrali: Radny Sebastian Matulojć, Zastępca Burmistrza Pan Janusz Bartczak, 
Pan Burmistrz Czaplinka Marcin Naruszewicz, Przewodniczący Rady Miejskiej Micha/ 
Olejniczak, Radna Ewa Sobczak oraz Radny Tomasz Marciniak. 
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Pkt 4 porządku obrad: sprawozdanie z dzialalnoSci (jmmne1 HIIJIIoteK1 ruonczne1 
w Czaplinku w 2022 r. 

Do przedłożonego materiału nie zgłoszono uwag i nie zadano pytań. (Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu). 

Pkt 5 porządku obrad: sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Czaplinku za 2022 r. 

- Informacja z działalności MGOPS w Czaplinku (stanowi załącznik nr 7 do protokołu), 

- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Czaplinek 

(stanowi załącznik nr 8 do protokołu), 

- Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Czaplinek (stanowi załącznik nr 9 

do protokołu), 

- Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Czaplinek (stanowi załącznik nr I O do protokołu), 

- Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Czaplinek (stanowi załącznik nr I I 

do protokołu). 

Do przedłożonego materiału nie zgłoszono uwag i nie zadano pytań. 

Pkt 6 porządku obrad: wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 

Radny Władysław Wojtowicz - ,,składam wniosek uzupełniający do wniosku z 15 maja 
2023 roku z Komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek dotyczący 
budowy ścieżki pieszo - rowerowej Pławno, Czaplinek. Ścieżka niezbędna jest dla 
mieszkańców Czaplinka. Młodzież jak i dorośli korzystają w okresie letnim z jeziora Krzemno, 
seniorzy również jadąc rowerami do najbliższego lasu na zbiór jagód, borówek i grzybów. 
Zwracam się z prośbą do Rady Powiatu Drawskiego o przekazanie mojej prośby na posiedzeniu 
zarządu oraz przeprowadzenie rozmów z zarządcą drogi wojewódzkiej 177 z udziałem 
Burmistrzów Czaplinka. Chciałbym przypomnieć, że jest program bezpieczny pieszy na drodze, 
dofinansowanie wynosi 98% tej inwestycji. Warto byłoby się zastanowić panowie 
burmistrzowie oraz radni. Zwracam się z prośbą do Zbyszka Dudora, który jest w zarządzie 
powiatu drawskiego o zorganizowanie jakichś rozmów z zarządcą drogi wojewódzkiej". 

Sołtys Sołectwa Ostroróg Pani Urszula Dzieżak- powiedziała, aby zacząć działania w tym 
kierunku, żeby w przyszłości można było zrobić w Ostrorogu chodnik, chociaż jednostronnie. 
Poprosiła Pana Burmistrza o przysłanie przedstawiciela do obejrzenia dachu na budynku 
świetlicy. ,,Tam jak się wejdzie, to niestety przez dachówki widać niebo. Obawiam się, 
że jeszcze z rok, dwa, może trzy i dojdzie do tego, do czego doszło w Łysininie, że będziemy 
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ze strychu oglądać niebo bez żadnych problemów. Bardzo proszę, bo dopóki cała więźba 
dachowa jest jeszcze ta drewniana w dobrym stanie, to można by było tylko wymienić 
dachówki". 

Pan Adam Kośmider - zabrał głos w sprawie bieżących spraw związanych z życiem w naszej 
grnmie. 

Pani Anita Jagiełło - zabrała głos w sprawie złożonego przez siebie wniosku, który dotyczy 
odpłatnego przejęcia sieci wodno - kanalizacyjnej przy ul. Pięciu Pomostów w Czaplinku. 

Pan Władysław Kiryszewski mieszkaniec Czaplinka - ,,chciałem powiedzieć parę słów 
o Ośrodku Sportów Wodnych, parę słów o historii i parę słów też jeszcze o sobie, że po prostu 
wiem, o czym mówię. W przeszłości zbudowałem, sam osobiście i z bratem kilka łódek 
żaglowych. I to tych drewnianych na podstawie projektów, również tych z laminatów. Na jednej 
z nich do tej pory pływam. To jest jedna z najstarszych łódek na jeziorze Drawskim. 
Co chciałem powiedzieć, otóż Ośrodek Sportów Wodnych uzyskał to, co teraz się nazywa 
Ośrodkiem Sportów Wodnych. W przeszłości to był ośrodek podległy pod kuratorium oświaty 
i wychowania w Koszalinie, bo było województwo koszalińskie. I województwo koszalińskie 
wymyśliło sobie, że tu powstanie centrum, takie żeglarskie dla szkolenia żeglarzy 
województwa koszalińskiego. I rzeczywiście przez kilka, czy przed kilka dobrych lat 
w Czaplinku odbywały się latem szkolenia żeglarskie na sprzęcie żeglarskim, który 
to kuratorium kupiło". Pan Władysław Kiry szewski wymienił sprzęt, który zakupiło 
kuratorium. 

Radny Maciej Bernat - ,,chciałem zapytać na kiedy przewidujemy koniec remontu ścieżki 
rowerowej, odcinka biegnącego przez plażę? Jaki był pierwotny termin zakończenia i jaki 
przewidujemy teraz? Chciałbym zwrócić też uwagę, że mamy już drugą połowę maja 
i musielibyśmy na tej plaży trochę posprzątać, tak żebyśmy od czerwca mogli już tak 
w cywilizowany sposób spędzać tam czas. Drugie moje pytanie dotyczy lotniska i teraz nie 
wiem, czy to bardziej pytanie do Pana Burmistrza, czy do Pana Janusza Ziętkiewicza? Ja 
chciałbym się dowiedzieć, czy jest możliwość uzyskania informacji, ile osób lub podmiotów, 
chodzi mi generalnie najprościej mówiąc o to, ile samochodów wjechało na lotnisko i zapłaciło 
za to? I ile na tym zarobiliśmy? Chciałem jeszcze zapytać, czy te duże imprezy takie jak Car 
Fest, czy generują dla nas jakiś przychód, czy nie? Bo ja nie pamiętam, kiedyś rozmawialiśmy 
na ten temat. Patrząc na stawki jakie mamy i ilość pojazdów, która się przewija przez lotnisko, 
to my powinniśmy kilkadziesiąt tysięcy na tym zarabiać. Chciałem też zapytać o sytuację, która 
była zgłaszana do mnie kilkukrotnie, był problem prądu na OSW. O godzinie piętnastej prąd 
jest wyłączany, a jak wiemy żeglarze ładują akumulatory, mają jakieś urządzenia. Czy możemy 
to zmienić i co wpłynęło na taką decyzję? Bo doszły mnie też słuchy, że zimą ktoś sobie łódkę 
ogrzewał farelkami i wyszedł niebotyczny rachunek. Chciałbym też wiedzieć, czy to prawda, 
żeby móc ocenić tę sytuację". 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 

PRZERWA 

1310_ JJ45 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 
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Pkt 7 porządku obrad: odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Do obrad sesji dołączyła Radna Aleksandra Ławrukiewicz. Na sali obecnych było 12 radnych, 
w zdalnym trybie obradowało 2 radnych. Nieobecny Radny Szymon Pastuszek. 

Sołtysowi Sołectwa Ostroróg Pani Urszuli Dzieżak - Pan Burmistrz powiedział „będziemy 
rozmawiać z panią konserwator odnośnie tego, czy można by było również zrobić ten dukt 
pieszy, można to nazwać nawet chodnikiem. Ja nie wiem, czy tam w ogóle jest wpisane, 
że może być chodnik. Tam jest droga kamienna i sądzę, że takie spotkanie sobie zrobimy. 
Zaproszę panią konserwator i poproszę ją, żeby również w tej kwestii mogła nam 
podpowiedzieć co można zrobić, żeby to zostało naprawione, a przynajmniej, żeby nie było 
kłopotem dla samych mieszkańców. Jeżeli chodzi o dach na budynku świetlicy wiejskiej, 
poproszę Pana Mieczysława Smyka, żeby zobaczył ten dach, który był przecież remontowany 
i ta przebudówka przy WC była robiona". 

Pan Mieczysław Smyk - ,,musimy to sprawdzić i jeżeli jest tak jak pani mówi, budżet 2024, 
jeżeli to udźwignie, to będziemy to procedowali. Natomiast tę przybudówkę, to postaramy się 
jeszcze w tym roku poprawić. A ten główny dach to musimy ocenić i wyliczyć koszty". 

Radnemu Maciejowi Bernat - odpowiedź udzielił Zastępca Burmistrza Pan Janusz Bartczak. 
„Ścieżka pieszo - rowerowa wzdłuż jeziora Drawsko jest to zadanie na które finansowanie 
zostało pozyskane i które jest wykonywane przez związek partnerstwa w strefie centralnej. 
I ponieważ jest to dofinansowanie z programu Polski Ład i na początku ustawia się jakieś takie 
założenia podstawowe, które trzeba sobie przyjąć. Czy realizujemy tę inwestycję w cyklu 
rocznym, czy ponad rocznym? Założenia były takie, że wykonanie będzie w tym cyklu ponad 
rocznym i ostateczny termin rozliczenia projektu to jest data 5 lutego 2024. Natomiast mamy 
takie ustalenia, że pierwszy odcinek, tutaj plaża, w poniedziałek 29 maja wchodzi wykonawca 
z masą asfaltową. Jeden odcinek 800 m jest w stanie położyć w ciągu dwóch, maksymalnie 
trzech dni, czyli do końca maja będzie położony. Do 15 czerwca będzie zrobiona estetyka 
wokół tego, czyli trzeba to wygładzić itd. I następnie wykonawca przesunie się na kolejny 
odcinek. Wykonawca nie chce już w tej chwili schodzić z placu budowy. Czyli po prostu, 
kończąc ten etap przyjdzie na kolejny, a przypominam etapów są trzy. Deklaruje również 
wykonawca usunięcie tego sprzętu, który jest i który w tej chwili przeszkadza nam na plaży, 
bo on miał zgodę do końca maja. W tej chwili szuka nowego placu na który zostanie 
przeniesiony sprzęt i również to kruszywo, to wszystko musi z plaży do końca maja wyjechać. 
Realnie wykonawca ma zamiar skończyć wszystkie roboty do końca października. Niestety 
i tak będzie musiał poczekać na płatność końcową, ponieważ wie, jakie były terminy przy 
podpisywaniu umów". 

Pan Janusz Ziętkiewicz - ,,jeśli chodzi o lotnisko, o dochody z lotniska, musiałbym przeliczyć. 
W tej chwili jest około 15 OOO zł dochodów. Muszę państwu powiedzieć, że jedno sprzątanie 
lotniska kosztuje mnie 5000 zł, ale proszę państwa, gmina nie może zarabiać. To jest zwrot 
kosztów. W każdym bądź razie, w tej chwili do końca czerwca, a lipiec, sierpień jest 
Pol'and'Rock i my mamy zamówione w Zakładzie Gospodarki Komunalnej dwa, trzy 
sprzątania w ciągu roku. A konkretny wykaz, ile dochodów to nie ma problemu, ponieważ 
to jest płacone przelewem przez aplikację mobilet i w kasie w hali sportowej. Odnośnie zużycia 
prądu na OSW, proszę państwa, były skargi przez żeglarzy z bractwa do burmistrza, że na 
Ośrodku Sportów Wodnych jest zużywane za dużo prądu. Muszę państwu powiedzieć, że są 
żeglarze, którzy są podłączeni do prądu przez 180 dni w roku. Mają farelki, lodówki i różne 
inne rzeczy. Ten prąd w pakiecie socjalnym jest tylko po to, żeby podładować akumulatory. 
I dlatego zrobiliśmy w ten sposób, że na zgłoszenie żeglarza, który chce podładować 
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akumulator, podłączamy prąd na pomostach w godzinach od ósmej do piętnastej. Będzie 
mniejsze zużycie prądu. Tak sobie załatwili członkowie bractwa". 

Radnemu Władysławowi Wojtowiczowi - Pan Burmistrz powiedział „my zrobimy takie 
spotkanie z Zachodniopomorskim Zarządem Dróg Wojewódzkich. Przedstawimy sytuację.jaka 
tam jest, powiemy o tych dzieciach, które są dowożone do szkoły i to, że chociaż jest 
ograniczenie prędkości, nikt tego nie respektuje. Taka ścieżka na pewno poprawiłaby tutaj 
i komunikacyjnie bezpieczeństwo na drodze". 

Pkt 8 porządku obrad: podjęcie uchwal. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę na nieodczytywanie 
całości uchwał, aj edynie tytułów uchwał. Radni wyrazili zgodę jednomyślnie. 

a) Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/540/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; uchwala 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Wykaz glosowania imiennego stanowi załącznik 
do podjętej uchwały. 

b) Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/541/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; uchwala 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Wykaz glosowania imiennego stanowi załącznik 
do podjętej uchwały. 

c) Uchwała w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/542/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody; 
uchwala stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Wykaz glosowania imiennego stanowi załącznik 
do podjętej uchwały. 

d) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/543/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Czaplinek; uchwala stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. Wykaz glosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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e) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 9 lat i 11 miesięcy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/544/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 9 lat i 11 miesięcy 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Czaplinek; uchwała stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

f) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres jednego roku nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/545/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres jednego roku 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Czaplinek; uchwala stanowi załącznik nr 17 
do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

g) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/546/23 Rady Miejskiej w 
Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Czaplinek; uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

h) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/547/23 Rady Miejskiej w 
Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Czaplinek; uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do projektu uchwały. 

i) Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/548/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Czaplinek; uchwala stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Wykaz 
głosowania imiennego stanowi załącznik do projektu uchwały. 
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j) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/549/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Czaplinek; uchwala stanowi załącznik nr 21 
do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

k) Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Sikory na lata 2023-2029". 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/550/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Sikory na Iata 2023-2029"; uchwala stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do projektu uchwały. 

I) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/134/15 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 13 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/554/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XV/134/15 Rady 
Miejskiej w Czaplinku z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opiaty targowej. Radna Anna 
Kucharczyk oświadczyła, że nie weźmie udziału w głosowaniu. Uchwala stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do projektu uchwały. 

m) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 
2023-2032. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/551/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czaplinek na lata 2023-2032; uchwala stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Wykaz 
głosowania imiennego stanowi załącznik do projektu uchwały. 

n) Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2023 r. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/552/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek 
na 2023 r.; uchwala stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego 
stanowi załącznik do projektu uchwały. 

o) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim w roku 2023. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji oraz 2 Radnych 
obradujących zdalnie, 14 glosami „za" podjęła uchwalę Nr LIX/553/23 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim w roku 2023; uchwala 
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stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 
do projektu uchwały. 

Pkt 9 porządku obrad: komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył sprawozdanie z prac komisji, które odbyły się 
w okresie międzysesyjnym. 

- Komisja Rozwoju Wsi i Rolnictwa - Przewodniczący Pan Zdzisław Lomaszewicz 
Komisja odbyła się w dniu 27.04.2023 r. o godz. 15.30 
Tematy posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów statutów sołectw. 
2. Sprawy bieżące. 

- Komisja Rewizyjna razem z Komisją Finansów i Budżetu 

Komisja odbyła się w dniu 11.05.2023 r. o godz. 14.00 

Tematy posiedzenia: 

1. Omówienie oraz wypracowanie opinii na temat sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Czaplinek za 2022 r. 

2. Analiza stanu infrastruktury drogowej na terenie miasta. 
3. Sprawy różne. 

Komisja Organizacyjna, Rozwoju I Infrastruktury Gminy Czaplinek 
- Przewodniczący Sebastian Matulojć 
Komisja odbyła się w dniu 15.05.2023 r. o godz. 15.00 

Tematy posiedzenia: 
1. Omówienie materiałów na LIX Sesję Rady Miejskiej w Czaplinku. 
2. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sesja Rady Miejskiej odbędzie się dnia 20 czerwca 
2023 r. o godz. 14.00. 
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Pkt 10 porządku obrad: zakończenie Sesii. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak podziękował za udział i zamknął obrady LIX Sesji Rady Miejskiej 
w Czaplinku o godz. I 5°5. 

Protokół sporządziła: 
~~ 

Anna Burdziuk 

{Z~WODNICZĄCY llAO~r---- 

0/4 ~ ' ~ / ć-J. 
' /21ichal Olejniczak 
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